
 

Overzicht openstaande toezeggingen na de raadsvergadering van 13 mei 2025 
 

Agendapunt Titel Toezegging  Stand van zaken 
Commissie 
13-05-2025  

Wegwerken 
achterstanden 
werkvoorraden WMO 
en Jeugd 

Naar aanleiding van een vraag van mevrouw 
Jordans over het wegwerken van de 
achterstanden in de werkvoorraden WMO en 
Jeugd, zegt wethouder Van der Pas toe om de 
commissie in september nader te informeren. 

Geen ontwikkeling 
 
Voorstel: aanhouden 

Commissie 
13-05-2025  

Technische vraag over 
BVO DRAN 

Naar aanleiding van een vraag van de heer 
Van Gorkum over het antwoord van het 
college op de technische vraag over BVO 
DRAN, zegt wethouder Van der Pas toe met 
een duidelijker antwoord te komen. 

In de toelichting van de BVO DRAN worden verschillende 
percentages genoemd. De tekst is verwarrend, omdat het 
gaat om de verschillende jaren van de nea-indexatie. In 
de begroting van 2026-2029 wordt rekening gehouden 
met de nea-indexatie van 4,3%. Dit is het laatst bekende 
cijfer. 
 
Voorstel: afvoeren 
 

Commissie 
13-05-2025  

Bouwkosten 
Dierentehuis 

Op een vraag van de heer Ruseler over de 
bouwkosten van het Dierentehuis zegt 
wethouder Blokland toe hier op terug te 
komen. 

De gemeenteraad van Rozendaal heeft op 13 december 
2022 ingestemd met een contragarantstelling aan de 
gemeente Arnhem op 0,8 % van de af te sluiten 
hypotheek van € 4.400.000,- zijnde een bedrag van  
€ 35.200,- ten behoeve van de financiering van de 
nieuwbouw van het Dierenasiel, aflopend over een 
periode van 30 jaar. Sinds die periode zijn er geen 
formele signalen vanuit het Dierentehuis ontvangen dat 
dit niet toereikend voor de financiering zou zijn.  
Ten behoeve van het dossier Dierentehuis is uit de 9 
deelnemende gemeenten een kopgroep van 3 
gemeenten gevormd. Rozendaal maakt daar geen deel 
van uit. U wordt hier in de reguliere lijn van de 



 

jaarrekening 2025 en de begroting 2026 van het 
Dierentehuis geïnformeerd. Zodra wij daar meer over 
weten zullen wij u daarover informeren. 
 
Voorstel: Afvoeren 
 

Commissie 
13-05-2025 

AZC Velperweg Velp Naar aanleiding van een vraag van de heer 
Van Ooik over het AZC in Velp, zegt de 
burgemeester toe om navraag te doen en hier 
op terug te komen. 

Geen ontwikkeling 
 
Voorstel: aanhouden 

Raad 13-05-
2025  

Deelauto Naar aanleiding van een vraag van de heer 
Van Gorkum zegt wethouder Van der Pas een 
aanvulling op de beoordelingscriteria (KPI’s) 
met betrekking tot de deelauto toe, die in 
november, bij de definitieve evaluatie, aan de 
orde zullen komen. 

Geen ontwikkeling 
 
Voorstel: aanhouden 

Raad 13-05-
2025 

Voorbereidingsbesluit 
Provinciale Staten 
inzake Stikstof 

Op een vraag van de heer Van Gorkum naar 
aanleiding van de mededeling van wethouder 
Blokland over een voorbereidingsbesluit van 
Provinciale Staten inzake Stikstof, zegt de 
wethouder toe op korte termijn met een 
nadere mondelinge of schriftelijke duiding te 
komen alsmede met een publicatie in het 
gemeenteblad. 

Geen ontwikkeling 
 
Voorstel: aanhouden 

Commissie 
11-02-2025  

Evaluatierapport 
Masterplan 
Veluwezoom 

Naar aanleiding van vragen van mevrouw 
Hupkes en de heer Jansen zegt wethouder 
Warmerdam toe om het evaluatierapport 
waarnaar in de Raadsinformatiebrief over het 
Masterplan Veluwezoom wordt verwezen, aan 
de lijst van ingekomen stukken toe te voegen. 

Het rapport is nog niet gereed door veel personele 
wisselingen binnen de gemeente Rheden. De gemeente 
Rheden heeft aangegeven dat het rapport voor de zomer 
gereed is. 
 
Voorstel: Aanhouden. 



 

 


